



## ***Dear Friends, Families and Community Members,***

The South Coast Chinese Cultural Association is embarking on a new initiative to support the development of a public charter school and will be seeking authorization from the Irvine Unified School District in November, 2022. A public charter school will serve the community continuing the SCCCA's 47 year history of promoting Chinese language learning, preserving Chinese heritage, enhancing the understanding of Chinese culture and promoting cultural diversity. Our public charter school plans to serve grades K through 5 with an expansion to middle and high school in the future. We are actively seeking parent interest to support this exciting new chapter in our work. For more information, please contact [info@sccca.org](mailto:info@sccca.org)

**James Guo**, Chairman, South Coast Chinese Cultural Association (SCCCA)

\*\* SCCCA is a 501c (3) charity nonprofit founded by a group of Irvine Chinese School parents in 1976. SCCCA built its own campus at Irvine in 2005 which also serves the community as a vibrant Chinese Cultural Center. For 47 years, SCCCA is proud to serve the community with its missions: to promote Chinese language learning, to preserve Chinese heritage, to enhance the understanding of the value of Chinese culture, and to advocate cultural diversity in America.

## **請簽名支持我們在爾灣成立 公立中英雙語沉浸式學校**

我們正在開展一項支持爾灣成立中文沉浸式特許學校的聯署簽名，並將於 2022 年 11 月尋求爾灣公立學校聯合學區的核准授權。我們相信如果 Irvine Chinese Immersion Academy 能得到廣泛的社區支持，此一爾灣中文沉浸式特許學校將為社區提供重要的文化語言服務，47 年來我們一直堅守我們的服務宗旨：推廣中文學習、傳承中華文化、增進對中華文化的了解、促進實踐文化多元的和諧社會。Irvine Chinese Immersion Academy 的初期計劃是為 K 至 5 年級提供服務，日後將繼續擴展到初中和高中。我們正在積極尋求對中文沉浸式特許學校有興趣的家長，請有興趣的家長直接聯繫我們 [info@sccca.org](mailto:info@sccca.org)

**郭俊良** 理事長, 南海岸中華文化協會(SCCCA)

\*\*南海岸中華文化協會 (SCCCA)，是由熱心公益的華人所組成非營利性 501c (3) 教育文化組織，1976 年成立爾灣中文學校，2005 年匯聚社區力量，籌建校園並啟動南海岸中華文化中心。四十七年來一直致力於傳承及發揚中華文化，推廣中文學習，以期實踐多元文化價值的和諧社會。

## **現場簽名 Signature Collection**

**Oct. 8th ~ 30th (Mon.~Sun.) 9am~4pm 9 Truman, Irvine**



